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EBS vårmöte kl. 19.00 den 24 maj 2023 

 

 

1. Örjan Ekberg öppnar mötet. 

 

2. Tjugoen personer konstateras vara på plats. 

 

3. Örjan Ekberg väljs till ordförande för mötet. 

 

4. Mats Bigner väljs till sekreterare för mötet. 

 

5. Mötet förklaras stadgeenligt utlyst. 

 

6. Mathias Helle och Manfred Rainer väljs till justeringsmän. 

 

7. Dagordningen fastställs. 

 

8. Janne Riddervall redogör för hur diskussionerna går med staden angående nytt längre 

arrendeavtal. Det blir förmodligen ett treårsavtal med förlängning med tre år i taget. 

En möjlighet är att det skrivs ett avtal så att kommunen kan lösa in de investeringar 

som klubben gjort och som inte hunnit avskrivas om klubben i framtiden måste flytta. 

Även möjligheten att få disponera hamnplan på helårsbasis diskuterades såväl som 

möjligheten till att kunna lägga ut ytterligare en brygga för att få in fler båtar vilket 

vore bra med tanke bland annat på antalet personer i kön samt den förstärkning av 

ekonomin som detta skulle kunna innebära. 

 

9. Håkan redogör för ekonomin. Budgeten hålls i stort sett och likviditeten är god efter 

de avgiftshöjningar som gjordes för ett par år sedan. Anders Widerberg informerar 

om möjligheten för föreningar att söka elstöd. 

 

10. Anders Widerberg, som är projektledare för flytten av klubbhuset, informerar om hur 

arbetet fortskrider. Tanken är att Örnsbergs kanotsällskap (ÖKS) ska bygga sitt hus på 

den plats där klubbhuset ligger idag. Flytten av klubbhuset ska inte kosta klubben 

något utöver att klubben måste bekosta de förbättringar som vi önskar. På 

sensommaren kan det komma en diskussion angående hur vi ska kunna ta upp båtar 

om arbetet påbörjas i höst. Tanken är inte att det framtida arrendet ska påverkas av 

flytten och andra kostnader som kommunen drar på sig med anledning av det här 

projektet utan vi ska även fortsättningsvis betala arrende enligt kommunens taxa.  

 

11. Mattias Ahnlund redogör i korthet för de nya ordningsreglerna. Segelbåtar ska ha 

masten på från och med midsommar och alla ska ha hela kapell. Klubben kommer att 

hyra ut de platser som står tomma vid midsommar. Presenningar får inte lämnas över 

sommaren innanför staketet. Prata med Mattias eller Christer Carlsson om ni har 

frågor kring ordningsreglerna. 
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12. Leif Nilson redogör för miljöarbetet. De fraktioner som togs bort inför säsongen i 

miljöskåpet kommer i stor utsträckning att komma tillbaka. LOVA bidraget kan 

betalas ut för arbete som genomförts senast den 30 juni 2023. Kvitton måste då vara 

Mats Bigner tillhanda senast den 15 augusti 2023. Därefter kommer de som utfört 

eget arbete att kunna få sin ersättning. Manfred frågar om det går att få ett intyg på att 

man har sanerat sin båtbotten. Örjan uppger att det förutsätter att man antingen gör en 

mätning som visar att den är godkänd eller att någon utbildad person kan utfärda ett 

intyg. Även en handlingsplan utgör ju en värdehandling vid en framtida försäljning. 

Sen förs förstås genomförda saneringar in i Bas. Det kostar cirka 1 250 kr att 

genomföra en mätning. En godkänd mätning ger ett intyg från Svenska båtunionen.  

 

13. Örjan redogör för det säkerhetsarbete som styrelsen arbetar med. Det är ett ständigt 

pågående arbete där sjösättningsledarna är helt centrala. Sjösättningsledarna träffas 

varje höst och vår för att diskutera säkerhet och utbyta erfarenhet. Styrelsen vill ha in 

rapporter från varje sjösättningsledare. Detta är en ny ordning och den har dessvärre 

inte helt implementerats ännu. Det kommer att genomföras ännu en förarbevis-

utbildning i höst. 

 

14. Janne redogör för den diskussion som förevarit angående vaktfrågan. Ett förslag är att 

gå tre vaktpass, ett annat att man ska gå ensam vakt. Ett tredje är att vi som 

komplement hyr in en ronderande vakt. Styrelsen har tagit in en offert som kostar 

cirka 2 500 kronor per månad inklusive moms. Inga beslut har tagits i någon av dessa 

frågor. 

 

15. Örjan Ekberg förklarar mötet avslutat klockan 20.40 

 

 

 

 

Örjan Ekberg    Mats Bigner 
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